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ZAPISNIK SA 39. REDOVNE - IZVJEŠTAJNE SKUPŠTINE  

HRVATSKOG MOTOCIKLISTIČKOG SAVEZA  

 
Redovna – izvještajna 39. Skupština HMS-a održana je u subotu 16.03.2024. godine u  Hotelu Aristos, 

Ulica Cebini 33, Buzin, Zagreb,  s početkom u 11.00 odnosno u 11.30 sati. 

 

Prisutni delegati slijedećih članica s pravom glasa : 

 

1. BMW MK ZAGREB – zastupnik Stjepko Varga 

2. MK BEDEKOVČINA -  zastupnik Marinko Hranić 

3. MK DOCDYNO - zastupnik opunomoćenik Sanjin Rajak 

4. MCK JASKA – zastupnik opunomoćenik Mladen Čop 

5. SMK KARLOVAC – zastupnik opunomoćenik Ivan Pulez 

6. MK KRAŠIĆ – zastupnik Josip Rajaković 

7. MK KRIŽEVCI – zastupnik Stjepan Peršin 

8. MK KVARNER – zastupnik Igor Eškinja 

9. ŠK 1. HMK ZAGREB – zastupnik Miro Papec 

10. MK PAKRAC LIPIK – zastupnik  opunomoćenik Matija Tessari 

11. MCK PETRINJA – zastupnik opunomoćenik Nenad Rak 

12. MK PODSUSED – zastupnik Zdravko Pirc 

13. MK POŽEGA PROMET – zastupnik Zlatko Jaroš 

14. SMK SAVSKI MAROF – zastupnik Zoran Mioč 

15. MCK TRP MAROVIĆ – zastupnik opunomoćenik Marko Marović 

16. MK VIŠKOVCI – zastupnik Ivan Došen 

17. MŠD ZABOK – zastupnik Srećko Margetić 

18. MZ ZAGREBAČKE ŽUPANIJE – zastupnica Danica Marović 

19. KOMISIJA SPORTAŠA – zastupnik Dragutin Marović 

20. KOMISIJA SPORTAŠA – zastupnik Nenad Jagodić 

Poslani pozivi – NISU se odazvali zastupnici redovnih članica: 

1) MK Arbanasi, Zadar 
2) MK Azalea,  Zadar 
3) MK Bedenica - Bedenica 
4) MK Blatnjavi – Muddy, Zagreb 
5) URPMS Big Bike Racing – Slavonski Brod 

6) MK Brod – Slavonski Brod 

7) MK Bjelovar – Bjelovar 
8) MKK Calderiva - Vodnjan 
9) MCK Cetina – Grab 
10) EK Čakovec - Čakovec 
11) MCK 97 - Šenkovec 
12) MK Gear – Tar 
13) MS Grada Zagreba - Zagreb 
14) MK Karas Team - Kloštar Podravski 
15) EK Malino - Oriovac 
16) MK Matulji Racing - Matulji 
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17) MK Metalni Racing Team – Goričan 
18) SK Milenium - Donji Kraljevec 
19) MK MX Ribnik - Ribnik 
20) MK MX ŠIPEK – Zabok 
21) HMK Otočac - Otočac 
22) EK Pinguente, Buzet 
23) MK Sokol – Požega (prisutan predsjednik NO Krešimir Pavelić) 
24) MCK Speed - Donji Miholjac 
25) MK Šmrika Racing Team - Kraljevica 

 
Poslani pozivi redovnim članicama koje NISU platile godišnju članarinu ili nemaju urednu registraciju  
s važećim mandatima – članak 26. Statuta: 

1) OTMK Karlovac - Karlovac 
2) MCK Kvarner - Matulji 
3) MCK Nova Rača – Nova Rača 
4) MK Oroslavje - Oroslavje 
5) Moto i off road klub - Sv. Ivan Zelina 
6) SK Untamed – Zagreb 
7) Moto suci PGŽ –  Rijeka – nazočan zastupnik Ivo Pogorilić 

8) Classic Racing –  Zagreb 

9) MK Kelava 97  - Zagreb 

 
Poslani pozivi privremenim članicama – NISU se odazvali: 

1) MCK Štefanac – Duga Resa 
2) MK Di Lenardo Racing - Rijeka 
3) MK 1st Lap Racing Experience -  Kostrena 
4) MCK Mala Gorica – Petrinja 
5) MK Blokada Racing Team – Zagreb 
6) MCK Kutina – Kutina 
7) MK Salona moto - Solin 

 

Poslani pozivi novim članicama – odazvali se se: 

1) MK No Limit – Ivanić-Grad, Matej Mihelčić, predsjednik 

2) MRT Sveti Ivan Zelina – Sv. I. Zelina, predsjednik Damir Hucika 

3) MK Legenda – Đurđevac, potpredsjednik Berislav Hodić 

Poslan pozivi novim članicama  koje su  aplicirale za članstvo – NISU se odazvali: 

1) EEN Liburnija - Jurdani 

Ostali nazočni Skupštini: Renata Suchy,  glavna tajnica,  Ana Čop, tajnica 

 

Kako   u zakazano vrijeme (11.00 sati)  početka rada sjednice Skupštine nije bila prisutna natpolovična 

većina članova Skupštine, pričekalo se 30 minuta i nakon toga  se sjednica Skupštine održala  obzirom 

da je bilo prisutno više od najmanje 1/3 članova (članak 31. Statuta HMS-a).  

 

Ad.1. Skupštinu je nakon intoniranja himne i minute šutnje otvorio predsjednik HMS-a gospodin 

Stjepan Peršin,  koji je pozdravio sve prisutne , zaželio dobrodošlicu i zahvalio na dolasku.  

Gospodin Peršin je pročitao dnevni red  i predložio da se nadopuni s novom točkom dnevnog reda 10) 

Usklađenje i usvajanje Statuta – Zaključak Gradskog ureda za Opću upravu Grada Zagreba od 

13.03.2024. te da bivša točka 10) postane 11). U točki 9) dodaje se: i usvajanje izvješća. 
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Takav Dnevni red je jednoglasno usvojen i glasi: 

 

Dnevni red 

1. Otvaranje Skupštine usvajanje Dnevnog reda 
2. Izbor članova Komisije za verifikaciju (3 člana), zapisničara i ovjerovitelja zapisnika (2 člana) 
3. Izvješće Komisije za verifikaciju 
4. Verifikacija zapisnika s redovne programske Skupštine održane 16.12.2023. 

5. Članstvo 

5.1. Prijem novih članica 
5.2. Prijem iz privremenog u redovno članstvo 
5.3. Prestanak članstva 

6. Izvješća 
6.1.  o radu Skupštine i njenih tijela 
6.2.  o radu Odbora za sport 
6.3.  o radu Odbora za motociklizam 
6.4.  o prihodima i rashodima – izvršenju financijskog plana HMS-a za 2023. 

7. Izvješće Nadzornog odbora za 2023. godinu 
8. Izvješće Suda časti za 2023. godinu 
9. Rasprava po izvješćima i usvajanje izvješća 
10. Usklađenje Statuta – Zaključak Gradskog ureda  za Opću upravu Grada Zagreba od 

13.03.2024. 
11. Pitanja i prijedlozi 

 

Ad. 2.  Izbor Komisije za verifikaciju  (3 člana), zapisničara i ovjerovitelja (2 člana) 

Na prijedlog  predsjednika jednoglasno su prihvaćeni  prijedlozi: 

2.1. Verifikacijska komisija : Miro Papec, predsjednik , Zoran Mioč  i Dragutin Marović, članovi 

2.2. Zapisničar : Renata Suchy 

2.3. Dva ovjerovitelja zapisnika :  Miro Papec i Srećko Margetić 

 

Ad.3.  Izvješće verifikacijske komisije   

Gosp. Papec je izvijestio da od ukupno  45 članova i  članica HMS-a s pravom glasa  na Skupštini  je 

nazočno nakon 30 minuta čekanja  18  članica s pravom glasa i 2  predstavnika Komisije sportaša,  što 

ukupno čini 20 glasova i što je više od najmanje 1/3 članova – članak 31. Statuta HMS-a . Od toga za  

6 redovnih članica  prisutni su opunomoćenici,  a za 14 članica prisutni su zastupnici. Prisutan je jedan 

klub koji nema urednu registraciju s važećim mandatima kao i predstavnici 3 nova kluba. 

Natpolovična većina je 11 dok je 2/3 većina 14 glasova.  

Izvješće verifikacijske komisije jednoglasno je usvojeno. 

 

Ad.4. Verifikacija zapisnika s redovne plansko-programske Skupštine održane  16.12.2023. 

Zapisnik sa redovne plansko-programske Skupštine održane 16.12.2023.  u Hotelu Aristos u Zagrebu  

jednoglasno je usvojen.  

 

Ad.5. Članstvo 
5.1. Prijem novih članica 

Gđa Suchy je obrazložila zamolbe  četiri kluba koji su predali svoju dokumentaciju i zamolbe za 
članstvo u HMS-u. Gosp. Peršin je zamolio da se kratko predstave predstavnici tri prisutna kluba.  
 
Skupštini su se obratili gosp. Hucika, predsjednik MRT Sv. I. Zelina koji je rekao da bi u Sv. I. Zelini 
htjeli pokrenuti stare slavne dane moto sporta u gradu, te da su puni volje i rada da to ostvare i da bi 
još ove godine željeli organizirati utrku.  
Gosp. Mihelčić, predsjednik MK No limit je obavijestio da je njihov klub osnovan još 2004. godine, 
sada se okupila mlađa ekipa i organizirat će dvije utrke za PH ove godine.  
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Gosp. Hodić, potpredsjednik MK Legenda je izvijestio da klub djeluje oko 15 godina, promoviraju 
Đurđevac i okolicu, imaju zainteresirane natjecati se u moto utrkama. 
 
Skupština je izvještena da je sukladno Statutu HMS-a Upravni odbor na svojoj 20. sjednici održanoj 
06.02.2024.  donio odluke kojima predlaže Skupštini da u privremeno članstvo primi: 

1. MK No Limit , Stjepana Gregorka 18, 10310 Ivanić-Grad (plaćena upisnina i članarina za 2024) 
2. Udruga Extreme Enduro Liburnija, Veli Brgud 27, 51213 Jurdani (plaćena upisnina i članarina 

za 2024.) 
Sukladno Statutu HMS-a Upravni odbor je i na svojoj 21. sjednici održanoj 05.03.2024.  donio odluke 
kojima predlaže Skupštini da u privremeno članstvo primi: 

1. MRT Sveti Ivan Zelina, Črečan 36D, 10380 Sv. I. Zelina (plaćena upisnina i članarina za 2024) 
2. MK Legenda, Ciglenska 36, 48350 Đurđevac (upisnina i članarina plaćena 18.03.2024) 

 
Prijem navedena četiri kluba – MK No limit, Udruga Extreme Enduro Liburnija, MRT Sveti Ivan 
Zelina i MK Legenda  u privremeno članstvo HMS-a Skupština je  jednoglasno  usvojila.  
 

5.2. Prijem članica iz  privremenog u redovno članstvo 

Nije bilo članica koje su prema članku 17.  točka 3 stekle pravo prijema u redovno članstvo. 

 

5.3. Prestanak članstva 

Nije bilo članica kojima prema članku 24. Statuta prestaje članstvo u HMS-u. 

 

Ad.6.  Izvješća 

6.1. o radu Skupštine i njenih tijela 

Gosp. Peršin se kao predsjednik Upravnog odbora HMS-a zahvalio svima na aktivnostima u moto 

sportu i motociklizmu tijekom 2023. godine. Imali smo europska i svjetska prvenstva, dobru suradnju 

s okolnim savezima. Posebna zahvala vozačima i ostalima koji su sudjelovali u utrkama, a posebno 

klubovima organizatorima i onima koji imaju vozače . Zahvala tajništvu.  

Pisano izvješće gosp. Peršina je u privitku ovom zapisniku i njegov je sastavni dio.  

6.2. o radu Odbora za sport 

Gosp. Papec se prvo ispričao što izvješće nije bilo u materijalima, ali moli da se stavi u prilog 

zapisniku. Gosp. Papec je pročitao dio izvješća i ukazao na velike probleme, mali broj mladih 

natjecatelja, problem sa manjkom sudaca – volontera, komunikacija na stazi na utrci.  

Pisano izvješće gosp. Papeca bit će  u privitku ovom zapisniku i njegov  sastavni dio. 

6.3. o radu Odbora za motociklizam  

Gosp. Varga je izvjestio da je pisano izvješće već ranije dostavljeno članicama HMS-a. Obavijestio je 

prisutne, naročito nove članice o HMS Touring kupu i aktivnostima oko FIM događanja 

Pisano izvješće gosp. Varge je u privitku ovom zapisniku i njegov je sastavni dio.  

6.4. o prihodima i rashodima – izvršenje plana za 2023. 

Gđa Suchy je izvjestila  o  visini prihoda i rashoda za prošlu godinu te navela da je u  izvješću o 

ostvarenju plana i usporedba s planiranim kao i druga priložena izvješća: Financijski izvještaj 

neprofitnih organizacija, Izvještaja o prihodima i rashodima, Bilanca kao i bilješke uz navedena 

izvješća te Upitnik o Funkcioniranju sustava financijskog upravljanja za2023. godinu.  Svi potrebni 

dokumenti dostavljeni su u FINA.  HOO je podmirio svoje obveze prema financijskom planu s HMS-

om, obveze klubova prema HMS-u iz prošle godine su vrlo male. Podijeljene su sve nagrade, Noć 

motociklizma održana je u siječnju 2024. u Križevcima i za to su bila prenesena novčana sredstva iz 

2023. godine. 

Svi navedeni dokumenti su bili s drugim izvješćima dostavljeni članicama HMS-a. 

 

Ad.7. Izvješće NO za 2023. godinu 

Gosp. Pavelić , predsjednik  NO je izvijestio da je izvješće Nadzornog odbora uručeno zastupnicima s 

ostalim materijalima. Sa izvješćem se slažu svi članovi NO.  
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Gosp. Pavelić obrazložio je i pročitao izvješće. 

 

Izvješće NO je sastavni dio ovog zapisnika. 

 

Ad.8. Izvješće Suda časti za 2023. godinu 

Gosp. Čop je izvijestio da Sud časti radi u sastavu  Mladen Čop, Ivo Pogorilić i Josip Rajaković te da 

tijekom prošle godine nije bilo potrebe za sastajanjem.  

 

Ad.9. Rasprava po izvješćima i usvajanje 

Gosp. Hranić postavlja pitanje tko je donirao sredstva te vezano uz izvješće gosp. Papeca obavijestio 

da je kod njih na cross-country utrci bila jasna komunikacija te da se jako brinulo o sigurnosti na što je 

gosp. Papec zamolio da se nitko ne osjeća prozivanim. Gđa Suchy obavještava da su donacije uplaćene 

za Kup Hrvatske V. Sever za pehare i proglašenje od MK Križevci, AMK Križevci, AK Jastrebarsko i firme 

gosp. Malinarića.  

Gosp. Hranić traži da se na iduće sastanke MX discipline pozivaju svi klubovi, ne samo organizatori. On 

je saznao za sastanak preko objave na webu.  

Gosp. Jaroš pita zašto nije bilo ni jednom riječju spomenuto da će se toliko povećati članarine i članske 

pristojbe, onima koji vode savez ne trebaju sponzori, samo uvuku ruku u džep klubova. 

Gđa Suchy je obavijestila da članarine u savezu nisu bile povećane u zadnjih petnaestak godina, te da 

ih je Upravni odbor sada  povećao obzirom na gospodarsku situaciju.  

Gosp. Marko Marović postavlja pitanje kako nitko nije reagirao na izvješće Nadzornog odbora pa pita 

1) da li je taj putni obračun bio proveden i isplaćen; 2) kako je Nadzorni odbor postupio kada je saznao, 

tko zna, dužan je i prijaviti; 3) da li se išta napravilo po pitanju putnog obračuna i tko su potpisnici istog. 

Gosp. Peršin obavještava da je bio pitao izbornika da li je gosp. Margetić putovao svojim autom na što 

je dobio potvrdan odgovor, nije bio primijetio da se radi o pretprošloj godini, a da se dobiveni odgovor 

odnosi na prošlu godinu.  

Gosp. Margetić obavještava da je koristio avion, ali da  se radi o približno istim iznosima kada se sve 

usporedi, najveći problem je bio ne imanje vremena, predlaže poništenje putnog naloga.  

Gđa Suchy je obavijestila da je putni nalog otvoren prema obavijesti nadležnog sportskog direktora i 

obračun potpisan od odgovorne osobe -  predsjednika UO, te od podnositelja koji svojim potpisom  

jamči za istinitost navedenih podataka u obračunu.  

Gosp. Pavelić obavještava da je obavio službeni razgovor o tomu s predsjednikom Saveza, obavijestio 

ga o tom putnom obračunu, NO ne podnosi prijave i nije savjetnik predsjednika.  

Nadalje, gosp. Pavelić obavještava da ne želi bit istražitelj, radi se o sredstvima koje isplaćuje HOO za 

nastup reprezentacije, odakle spoznaja, ljudi zovu i pitaju.  

Gosp. Došen smatra da ništa ne bi trebalo ostati otvoreno, ako se ne reagira, ostaje naša krivica, a što 

se tiče nagrada za životno djelo, ona mora biti zaslužena i obrazložena. 

Gosp. Papec dodaje da je jedan od dobitnika nagrade za životno djelo koje se spominje u izvješću NO, 

možda još nije vrijeme za takvu nagradu, spreman sam ju vratiti.  

Gosp. Peršin dodaje da oni koji organiziraju proglašenja troše svoj novac na to i puno je klubova 

organizatora proglašenja, to su donacije koje se ne vide u Savezu. Troškovi će biti veći, ove godine je 

100 godišnjica motociklizma. Predlaže da novac po putnom obračunu se vrati odnosno da se usporede 

troškovi putovanja sa stvarnim stanjem.  

Što se tiče nagrada gosp. Peršin smatra da nagrade dobivaju ljudi jer su cijeli život utkali u moto sport 

i da je degutantno o tomu raspravljati. 

Gosp. Došen moli da se povuče riječ degutantno, nije rekao da netko ne zaslužuje, već da nije u redu 

da ljudi sami sebi dodjeljuju nagrade jer to mogu.  

Gosp. Pavelić svraća pažnju da je Upravni odbor imenovao komisiju za dodjelu nagrada iz svojih redova 

koja odlučuje dati sebi nagrade i to potvrđuje Upravni odbor gdje sjede isti ljudi. Govori da način 

dodjele  nije dobar. 
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Gosp. Peršin obavještava da dolazi 100 godišnjica, uvijek ima različitih mišljenja oko dodjela nagrada, 

ljudi koji rade u klubu, rade i za Savez. 

Gosp. Došen predlaže da se uvede da članovi odbora za dodjelu nagrada ne mogu dobiti nagrade.  

Gosp. Eškinja svraća pažnju da što se tiče financija uvijek se treba voditi prema pravilima struke i 

propisima. Pita što je s osposobljavanjem trenera, bavimo se delikatnim sportom. 

Gosp. Papec odgovara da smo izuzeti po pitanju trenera temeljem izuzeća  od Zakona od nadležnog 

ministarstva, međutim da je gosp. Đurović dobio zadatak da se napravi program za instruktore unutar 

Saveza.  

U raspravi oko trenera sudjelovali su gosp. Rajak, zastupnik MK Docdyno i sam diplomirani kineziolog, 

gđa Čop, gosp. Marović  i gđa Suchy. 

Vezano uz izvješća gđa Suchy je obavijestila o napravljenom po pitanju digitalizacije u Savezu, a to su: 

izdavanje članarina preko aplikacije, nova web stranica; izdavanje digitalnih vozačkih i timskih licenci, 

novi e-mail saveza s većim kapacitetom primanja pošte, a radi se i na jedinstvenom programu za prijavu 

vozača i timova na pojedine utrke.  

Nakon rasprave prišlo se glasovanju po pojedinom izvješću.  

 

Skupština je jednoglasno donijela odluku o usvajanju izvješća o radu Skupštine i njenih tijela za 2023. 

Skupština je jednoglasno donijela odluku o usvajanju izvješća o radu Odbora za sport za 2023. 

Skupština je jednoglasno donijela odluku o usvajanju izvješća o radu Odbora za motociklizam za 

2023.  

Skupština je donijela odluku o usvajanju izvješća o prihodima i rashodima sa 3 glasa protiv i 2 

suzdržana glasa za 2023..  

Skupština je je donijela odluku o usvajanju izvješća Nadzornog odbora s 2 suzdržana glasa za 2023. 

Skupština je jednoglasno donijela odluku o usvajanju izvješća Suda časti za 2023. 

 

Ad.10. Usklađenje Statuta – Zaključak Gradskog ureda za opću upravu Grada Zagreba od 13.03.2024. 

Gđa Suchy je obavijestila da smo od Gradskog ureda za opću upravu dobili Zaključak vezan uz 

usklađenje Statuta koji je donesen na sjednici Skupštine održanoj 16. prosinca 2023. godine,  vezan uz  

formalno- pravne nedostatke, kako je navedeno u obrazloženju Gradskog ureda.  

Članovi Skupštine su dobili  navedeni Zaključak i pisani prijedlog ispravaka i dopuna članaka prema 

navedenom Zaključku.  

 

Skupština je jednoglasno donijela izmjene i dopune Statuta, a prema Zaključku Gradskog ureda za 

opće poslove Grada Zagreba od 13.03.2024. 

 

Skupština je jednoglasno donijela da se Statut s navedenim izmjenama i dopunama prihvaća i da se 

uputi nadležnom tijelu na ovjeru.  

 

 

Ad.10. Pitanja i prijedlozi 

Gosp. Peršin obavještava da 100 godina motociklizma nije samo završna svečanost koja se planira za 

7. studeni kada joj može prisustvovati i predsjednik FIM – Svjetske moto federacije gosp. Viegas kao i 

predstavnici svih klubova sadašnjih članica HMS-a, sve naše priredbe bi trebale biti u tom duhu, 

klubovima je poslat znak – logo posebno izrađen za tu priliku, a objavljen je i na HMS webu, zamolit 

ćemo da nam pokrovitelj bude Vlada RH odnosno nadležno ministarstvo, već su sa gosp. Penićem 

obavljeni neki razgovori u pojedinim firmama, Savez bi omogućio košulje za delegate, poslan je dopis 

klubovima oko izrade monografije, obzirom da GP TV ima film s 90 godišnjice, izradio bi se i film o 100 

godišnjici, na utrkama baneri i zastave sa znakom godišnjice. Svi članovi UO i svi koji mogu pozivaju se 

da doprinesu proslavi  putem  traženja raznih sponzorstava. Prihvaćaju se svi prijedlozi, mi smo jedna 

obitelj , trebamo si pomoći.  
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Gosp. Varga, vezano uz godišnjicu predlaže da se naprave našivci za motocikliste sa znakom i koji je 

tada vidljiv na svim motociklistima koji se voze i putuju.  

 

Gđa Suchy je obavijestila da će se tajništvo morati preseliti na neko vrijeme kada Dom sportova ode u 

obnovu o čemu smo izvješteni od HOO-a. 

 

Gosp. Pulez je obavijestio da njihov klub nije dobio obavijest vezan uz monografiju te da je Karlovac 

već dosta toga oko 100 godišnjice poduzeo u svojoj županiji.  

Dopis će mu biti dostavljen. 

 

 

 

 
Skupština je završila s radom u 13.55 sati. 
 
 

Zapisnik sastavila:       Predsjednik HMS-a 
 
Renata Suchy        Stjepan Peršin, dipl. ing. 
 

     

Ovjerovitelji zapisnika: 

     

Miro Papec 

 

     

Srećko  Margetić 


